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In de afgelopen jaren is er in Albrandswaard glasvezelkabel aangelegd. Helaas heeft het 
buitengebied tot op heden geen aansluiting gekregen op het glasvezelnet en kan daarmee 
nog niet profiteren van snel internet. In de 4 opeenvolgende colleges, vanaf begin 2014, zijn 
de mogelijkheden om ook in het buitengebied te komen tot een haalbaar scenario voor snel 
internet steeds verkend, maar dit heeft tot op heden niet tot een concreet voorstel geleid.  
 
Ook dit 4e college pakt dit weer op. U heeft in het collegewerkprogramma tijdens de 
begroting laten zien dat u verwacht in het 4e kwartaal 2019 de verschillende mogelijkheden 
voor snel internet geïnventariseerd te hebben, waarna u verwacht pas in 2020 een 
perspectief te kunnen selecteren en voor te leggen aan de gemeenteraad.  
 
In de tussentijd blijven bewoners met de vraag zitten wanneer er voor hen een oplossing 
komt en of zij hier zelf aan moeten bijdragen. Vragen van deze orde bereiken regelmatig 
onze fractie.  
 
 

De  EVA fractie  heeft hierover de navolgende vragen aan het college:  
 

1. Kunt u aangeven op welke wijze u bewoners uit het buitengebied informeert, betrekt 

en met hen samenwerkt bij uw inventarisatie en selectie van reële mogelijkheden 

voor snel internet.  

 

2. Communiceert u ook aktief met de betrokken bewoners over de termijn waarop u 

met een concreet voorstel komt? 

 

3. Gaat u opnieuw inventariseren of liggen er ook al scenario’s van voorgaande 

onderzoeken die u hierbij gaat betrekken?  

 

    

 


